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Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2021-11-26, Svea Hund på Tomelilla 

kommun. Kl. 10.15-11.15 

 

Deltagande: Hans-Olof Höglund, Tina Bergström-Darrell, Karin Bergendal, Sven Sassersson, 

Mats Arnoldsson, Ronny Hammar, Qaline Daybi (teams) 

Adjungerade: Jonas Dahl, Therese Parodi, Vibeke Lirås, Mikeal Ulvholt (teams), Anna-Karin 

Åkesson (teams) 

Återbud: Peter Bentzer, Christian Holst, Jenny Davidsson, Kenneth Strömbeck, Maria 

Adolfsson, Jenny Davidsson 

 

 

1. Mötets öppnande 

Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

2. Val av justerare 

Ronny Hammar tillsammans med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll 2021-10-22 

Protokollet var justerat, genomgicks. 

Hans Olof kommer att träffa Simrishamns Kommun för att diskutera medlemskapet i 

Vattenatlas. 

Protokollet lades till handlingarna. 

    

5. Ekonomi 

Hans-Olof meddelade att det finns 196 715 resp. 161 561 totalt 358 276 kr på våra 

konton.  

Styrelsen diskuterade om vi skulle göra en sammanslagning av dessa två konton. 

Beslöts att avvakta diskussionen med Simrishamns Kommun. 

Therese informerade att det finns 301 228 kr som finns kvar efter Österlens Sköna 

Vattendrag. 
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6. Nya medlemmar 

Fanns inga ansökningar gällande nya medlemmar. 

 

7. Remisser 

Fanns inga remisser att besvara. 

 

8. LOVA-gemensam samordnare 

Therese informerade att hon ansökt för LONA 18.000.000 kr samt för LOVA 

7.500.000 kr gällande vattenvårdande åtgärder. 

Hos Vattenmyndigheten har Therese sökt 100.000 kr för informationsinsatser såsom 

kort filmer samt broschyrer + utskick gällande åtgärdssamordnarna. 

Det finns LOVA pengar 300.000 kr gällande Holmabäcken för avrop av konsult för att 

peka ut åtgärder samt detalj utreda våtmarker. 

Styrelsen beslöt godkänna Therese insatser. 

Beslöts vidare att Therese återkommer till styrelse med en arbetsplan i början av nästa 

år. 

Vibeke har pratat med en kollega på Länsstyrelsen ang. filterbyte i Tommarpsån 

projektet och fått svaret att det inte är kostnadseffektivt att byta filter. 

Eftersom ÖVR inte är eller har varit inblandad i filterbyte kommer ÖVR inte att agera. 

 

9. Övriga aktiviteter  

Fanns inga övriga aktiviteter. 

 

10. Bordlagda ärenden 

Fanns inga bordlagda ärenden. 

 

11. Övrigt 

Therese informerade att Länsstyrelsen bjuder in till digitalt möte den 8 december kl. 

13.00 gällande Verkåns Vattenkraft. Hans-Olof kommer att deltaga. 

  

12. Nästa möte 

Beslöts att ÖVR håller sin årsstämma fredag den 13 maj kl. 09.00. 

Styrelsemöte under våren blir fredag 25 februari kl. 09.00 samt fredag 1 april kl. 09.00 
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13. Avslutning 

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Tina Bergström-Darrell 

 

 

Justeras:     Justeras: 

 

 

Hans-Olof Höglund    Ronny Hammar 

 

  

                          

 

 

 


